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VERSLAG  
VERGADERING COMMISSIE 5  

van dinsdag 22 november 2011om 19:30 uur 

 
Aanwezig: De Busser Karel - voorzitter 
Otten Toon, Debondt Luc, Bax Bas, Anaf Hannes, Bockx Greet, Decoster Renaat, Gladiné Pierre, Reniers Peter - 
raadsleden 
Maes Suzy - schepen 
Van Rompuy Jan - commissiesecretaris 
Verontschuldigd: Peeters Wim - raadslid 
 
Waren eveneens aanwezig 
Leo De Heldt – raadslid in vervanging van Renaat Decoster, 
Vincent Diels – raadslid, 
Melanie Ryckaert, economieambtenaar. 
 
Goedkeuring verslag vorige vergadering 
Het verslag van vorige vergadering wordt goedgekeurd. 
 
Ondernemersvriendelijke Kempen - digitaal platform voor ondernemers - voorstelling 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft Melanie Ryckaert toelichting bij dit punt. 
Pierre Gladiné vraagt waar circussen, beurzen, … onder gerangschikt worden? 

Dit zal bekeken worden, bijvoorbeeld onder inname openbaar domein. 
Hannes Anaf vraagt of er overleg gepleegd werd met mobiliteit? 

Dit overleg is er geweest. 
Toon Otten vindt het een zeer interessante website maar vindt de component in verband met netwerken in de 
Kempen en daarbuiten niet terug. 

Schepen Suzy Maes verwijst naar de ondernemersverenigingen die vinden dat dit hun taak is. 
Toon Otten is hiermee akkoord maar is van mening dat ook een openbaar bestuur hier meer moet mee doen. Het 
gaat niet alleen over activiteiten maar ook over structuren. Faciliteren is de hoofdopdracht van een openbaar 
bestuur. Verder verwijst hij naar het feit dat steeds dezelfde spelers worden aangezocht. Hij stelt voor om ook een 
partners te zoeken over de grenzen in Nederland en Duitsland. 

Schepen Suzy Maes vindt dit wel het proberen waard maar is van mening dat de medewerking wel van 
beide kanten moet komen. 

 
Punten agenda gemeenteraad 
Schepen Suzy Maes deelt mee dat het punt in verband met IKA zal besproken worden tijdens de vergadering van 
commissie 2 (morgen). Zij had iemand van IKA gevraagd een toelichting te geven maar deze persoon kon enkel 
morgen aanwezig zijn. 
Toon Otten wilde als vertegenwoordiger van de Stad binnen IKA deze toelichting geven maar betreurt het feit dat hij 
door de schepen gisteren in kennis werd gesteld van de toelichting door IKA morgen op commissie 2.. 
 
Uit het college 
Er zijn geen punten met betrekking tot deze commissie. 
 
Varia 
Er werden geen variapunten aangebracht. 
 
 
Jan Van Rompuy   
commissiesecretaris  
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Vergadering Commissie 5Vergadering Commissie 5

dinsdagdinsdag

22 november 201122 november 2011

Agenda 

- Goedkeuring verslag vorige vergadering

- Ondernemersvriendelijke Kempen – digitaal platform voor 

ondernemers - voorstelling

- Punten agenda gemeenteraad

- Uit het college

- Varia

Indeling
Handel en Dienstverlening

Handel

Starten met een eigen zaak

Winkeliers – Detailhandel

Ambulante handel

Markten

Kermis

Nachtwinkels en private bureaus voor telecommunicatie

ijking van meet- en weeginstrumenten

Taxivergunningen en vergunning voor verhuur van voertuig met bestuurder

Dienstverlening

Horeca en toerisme

Horeca

Tap- en exploitatievergunning

Terrasvergunning

Kansspelinrichting klasse III

Sluitingsuur

Evenementen

Veiligheid en openbare orde

Benodigde verzekeringen

Toerisme

Reglementering voor logiesverstrekkende bedrijven

Indeling
Bedrijven

Bedrijventerreinen

Subsidies

Tewerkstellingsmaatregelen

Bedrijvengids (IRIS)

Bewegwijzering industrieterreinen

Arbeidskaarten

Parkmanagement

Meldpunt

Land - en Tuinbouw

Landbouwtellingen

Bodemontleding

Schadedossiers

Slachtbrieven

Teeltschade

Landbouwfolie

Sociale Economie

Tewerkstellingsmaatregelen

Coöperatief ondernemen

Investeren in de Kempen



2

Punten voor gemeenteraad

…

Uit het college
…
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VariaVaria

…


